

Updates on South America:

1. **Chile Constitution Rewrite:** Moves to rewrite Chile's dictatorship-era constitution began in 2020, when nearly 80% of citizens voted to revamp the charter following huge street protests and unrest the previous year. However, a progressive new draft was rejected by a clear majority last September, forcing politicians to return to the drawing board and for a new constitutional council to be elected. A new council has just been formed and now 80% of the members represent the far-right political views that's similar to the original constitution
2. **Argentina Inflation:** Food prices in Argentina jumped an average of 10% each month this year, with healthy food such as fruits and vegetables increased around 15% and eggs 25%. Inflation has rose more than 104 percent over the last 12 months, according to official statistics. Low-income families are forced to make choices to replace healthy food with lower cost processed food

Prayers for South America:

1. **Chile Constitution Rewrite:** Pray for God's leading on the new constitution rewrite council to have the heart to serve the general mass. Pray for brothers and sisters who hold influential positions throughout this process to stand up for what's pleasing to God.
2. **Argentina Inflation:** Pray for wisdom for government officials to combat inflation and to provide assistance to those who need help the most. Pray for God's provisions to allow local churches and Christian organizations to do outreach and provide relief to their local communities.

Prayers for Chile Church

1. Praise God that Pastor Siu Wah's house renovation has been completed successfully. Pray for God's continuous leading on Pastor Siu Wah and Yuk Zu c mo's ministries. Please pray for the process to apply for the fast food takeout business license.
2. One of the core church leaders, sister Mo's father (brother Zhang) returned to our Heavenly Father on 4/23. We thank the Lord for allowing brother Zhang to accept Christ when he was still alive. What a blessing this is. Now he is in paradise with the Lord. Please pray for God's peace and comfort for his family and most importantly for their salvation also. Pray for sister Mo's visa process, so she can travel to Canada for the funeral service on 5/23.
3. Sister Zhen also returned to our Heavenly Father on 4/26. We praise God that she too accepted Christ before she left. There will be no sickness or sufferings in heaven. May God strengthens her family and reminds them that death is only a temporary farewell, and there will be eternal reunion in heaven.
4. Pray for the continuous growth of the Chinese Chile church, the development of the gospel ministry, and the spiritual revival of the church.
5. Pray for the 5 church core leaders to serve in unity.
6. Pray for the spiritual growth of the brothers and sisters, especially those who have walked away from God, and ask the Holy Spirit to move them, so that they can turn to God and return to the big family of Christ.
7. Pray for our next generation, asking the Lord to lead and give them a peaceful, obedient and teachable heart. Pray for our church's newly established children's ministry and youth fellowship.
8. Pray for the theme and location of the next summer retreat and all related preparations.

9. Pray that the Lord will lead the growth of the couples' fellowship in our church. May God lead each of the couples to establish a beautiful relationship with God, and let each of our families be built in the Lord!
10. Pray for the Thursday morning prayer meeting and bible study group as well as Sunday service participation. May God move the hearts of more brothers and sisters to participate.

南美最新情況:

1. **智利憲法重寫**：重寫智利獨裁時代憲法的行動始於 2020 年，當時近 80% 的公民在前一年的大規模街頭抗議和動亂之後投票決定修改憲章。然而，一項進步的新草案在去年 9 月被明顯多數否決，迫使政治家們重新回到繪圖板並選舉新的憲法委員會。剛剛成立了一個新的委員會，現在 80% 的成員代表了與原憲法相似的極右翼政治觀點
2. **阿根廷通脹**：今年阿根廷食品價格平均每月上漲 10%，其中水果和蔬菜等健康食品上漲約 15%，雞蛋上漲 25%。根據官方統計數據，過去 12 個月的通貨膨脹率上升了 104% 以上。低收入家庭被迫做出選擇，用成本較低的加工食品代替健康食品

為南美禱告:

1. **智利憲法改寫**：求神帶領新憲法改寫委員會有心為大眾服務。為在這個過程中身居要職的弟兄姊妹禱告，為討神喜悅的事挺身而出。
2. **阿根廷通貨膨脹**：祈求政府官員有智慧對抗通貨膨脹，並為最需要幫助的人提供幫助。祈求神允許地方教會和基督教組織進行外展活動並為當地社區提供救濟。

為智利教會禱告:

1. 感謝主！少華傳道的新居的裝修工程已經完滿結束，求主繼續帶領少華傳道的腳步，讓萬事互相效力，在辦理快餐外賣營業執照的過程中順順利利！
2. 慕群姊妹的爸爸張九色弟兄在本月 23 號安息主懷，感謝主讓他在還有生命氣色的時候認識主，歸於主，這是何等美好的福分，現在他已經與主在樂園裡面，求主安慰他家人們悲痛的心，讓他們繼續生活，也求主賜福憐憫他們一家，讓他們一家也有這美好的福氣認識主，歸於主，將來可以在天國再相見！求主憐憫慕群姐妹的一片孝心，讓她能夠盡快拿到加拿大的簽證，能夠見到爸爸最後一面，我們知道神是慈愛憐憫而且聽禱告的神，在主手中沒有難成的事情，張九色弟兄的追思會將會在 5 月 23 號舉行，求主讓萬事互相效力，讓一切按著主的心意來成就，我們也會耐心的等候主的應允。
3. 珍姊妹也在 4 月 26 日回到天父身邊，感謝主她在離開前接受了基督，讓她息了地上的勞苦，安息於主懷，天堂沒有病痛，願碧珍姊妹這刻與主同樂，願神賜力量與福氣給她的家人們，讓他們知道死亡只是暫別，天國里有永恆的相聚，追思會將於今天下午四點鐘在智利教堂舉行，求主保守看顧追思儀式順利進行，也求主看顧保守來參加儀式的弟兄姐妹的腳步，我們的出和入都有主的平安相伴！
4. 為智利南區華人宣道會的發展和福音事工的開展以及眾教會復興禱告。
5. 為教會同工們合而為一心侍奉禱告。
6. 為弟兄姐妹靈命成長禱告，特別是遠離神的弟兄姊妹，求聖靈動工，讓他們迴轉向神，重回基督大家庭。
7. 為我們的下一代禱告，求主帶領，賜給他們安靜順服受教的心。為我們教會的兒童事工、青少年團契代禱。
8. 為下次營會的主題、選址等一切的籌備工作禱告。
9. 求主帶領我們教會夫婦團契工作的開展，帶領我們每一對夫婦和神建立美好的關係，讓我們每一個家庭都建立在主的里面！
10. 為星期四的早禱會和查經小組代禱以及星期天主日聚會代禱。求神感動更多弟兄姊妹的心來參加